
Zápis ze schůze představenstva BD Toruňská,
 které se konalo 30.3.2015

Přítomní:Představenstvo: Kubínová Václava
Tallošiová Nacka
Stříbrná Marie
Smrčková Věra 

  Omluvena: Pánková Lucie

 Kontrolní komise: Radil David
Lupačová Gabriela
Malá Petra

Program:
1) Informace o převodu BD do SVJ

Na základě rozhodnutí ze dne 16.3.2015 byl proveden vklad do katastru nemovitosti
a to s právními účinky od 17.12.2014. Dalšími kroky bude pokračováno po odevzdání
„Návrhu na zápis zapsaných údajů do rejstříku společenství vlastníků jednotek“, které
je  podmíněno  dodáním ověřených  podpisů  celého  představenstva  družstva  a  celé
kontrolní komise. 

2) Výběrové řízení na výměnu elektrického vedení v domech
firma HPELEKTRON
firma JEZL ELEKTRO s.r.o
firma REK MONTA

Vybrána byla firma REK MONTA.
Telefonicky bude oznámen všem výsledek jednání.

3) Jednání představenstva se zúčastnil zástupce firmy PODA, který informoval o
možnosti  zavést  do  domů  příjem  TV,  Internetu,  pevných  linek  apod.  pomocí
optických kabelů. Nabídka s kvalitou signálu a využití služeb kabelové televize bude
umístěna na nástěnce.

4) Dlužníkům BD nebudou byty převedeny do SVJ a dlužné částky budou vymáhány
soudně.

 
V Praze 30.3.02015 Předsedkyně BD Toruňská
Zapsala: Stříbrná Marie Kubínová Václava


